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oraz materiałów, w celu ich publikacji, na dwa adresy równocześnie: ebiuletyn@seirp.pl
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● pliki fotograficzne - format JPG,
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Przekaż 1,5 % podatku
na rzecz SEiRP

Jesteśmy organizacją
pożytku publicznego –
pomóż nam pomagać.

KRS: 0000043188

Możesz to zrobić przy pomocy formularza PITOP, który należy złożyć
w swoim urzędzie skarbowym.

PITOP - to druk który obowiązuje od 25września 2023 r. i ma zastosowanie do
dochodów uzyskanych od 1 stycznia 2023 r.. Jest to oświadczenie o przekazaniu lub
wycofaniu zgody na przekazanie 1,5% podatku należnego na rzecz organizacji pożytku
publicznego.

Pobierz druk PITOP

Możesz to zrobić przy pomocy usługi Twój e-PIT.

Twój e-PIT usługa dostępna od 15 lutego 2024 roku.

Usługa Twój e-PIT automatycznie wskazuje tę OPP, która w ubiegłym roku została przez
Ciebie wskazana w zeznaniu. Możesz edytować, usunąć lub zmienić te dane. Twój e-PIT
wylicza kwotę 1,5% podatku należnego.

Więcej informacji tutaj:

https://www.podatki.gov.pl/pit/jak-przekazac-1-proc-na-opp/#emeryt

Na następnej stronie znajdziesz infografikę na temat usługi Twój e-PIT.

Biuletyn Informacyjny nr 1 (139) 2024

https://seirp.pl/wp-content/uploads/pit-op_0310.pdf
https://www.podatki.gov.pl/pit/jak-przekazac-1-proc-na-opp/#emeryt


5

Biuletyn Informacyjny nr 1 (139) 2024



6

Ustawa represyjna – SądOkręgowy
w Warszawie – statystyka za 2023 rok
Wlutym opublikujemy pełną statystykę zewszystkich sądów okręgowych
i apelacyjnych.Wyprzedzająco chcemy zasygnalizować statystykę spraw
w Sądzie OkręgowymwWarszawie, w którym zalegawiększość spraw
nierozpatrzonychw I instancji. Prezentowane dane pokazują skalę problemu.
Otóżmija 7 lat odwydania decyzji obniżających emerytury i renty, zmarło już
ponad 10 tysięcy osób, a do rozpatrzenia pozostaje 6563 sprawy. Oceniamy,
że wśród tych spraw 3-4 tysiące to sprawy zawieszone. Niestety bardzowielu
świadczeniobiorców to ludzie w zaawansowanymwieku i schorowani, często
wykluczeni elektronicznie, Nie wiedzą, że warunkiem podjęcia z zawieszenia
jest złożenie wniosku o podjęcie. Dlategowszystkich, którzy nie potrafią tego
zrobić zapraszamy do kontaktu z BiuremZarządu Głównego SEiRP.
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Kilka słów o tym jak panHenryk służył
totalitarnemu państwu

Wielokrotnie pisaliśmy o ofiarach ustawy z 16 grudnia 2016 roku.

Minęło już 7 długich lat odwejścia w życie tej okrutnej – bezprawnej

ustawy. Ustawy która zamieniła życie wielu ludzi w piekło. Pisaliśmy

o wielu przypadkach ludzi, którym już pierwsza ustawa

zdewastowała życie.

Znamy setki przypadków ludzi którzy pobierali w 2017 roku emeryturę

lub rentę w kwocie tysiąc złotych brutto. Mieli tylko tyle bo zmechanizmu

korekcyjnego pierwszej ustawywyliczono im kwoty należnego

świadczenia od kilkunastu do kilkuset złotych. Niestety te niskie kwoty

nie uchroniły tych ludzi przed ustawą z 16 grudnia 2016 roku. I to mimo

tego że „ideowe” założenia tej ustawywskazywały, że ma objąć tylko tych

których poprzednia ustawa dotknęła niewystarczająco. Tylko tych którzy

wymknęli się.
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Intencje i myśl przewodnią twórców tzw. ustawy dezubekizacyjnej

doskonale ilustruje cytat zaczerpnięty z wypowiedziMarzeny KRUK,

dyrektor Archiwum IPN na posiedzeniu Komisji Administracji i Spraw

Wewnętrznych (nr 73) Komisji Polityki Społecznej i Rodziny (nr 52)

w dniu 13 grudnia 2016 r. „Pierwsza ustawa dezubekizacyjna z 2009 r., ale
także ustawa lustracyjna, a nawet zwłaszcza ona, pokazała jak bardzo przyjęte
w niej rozwiązania okazały się być nieprecyzyjne i  jak wiele niejasności
w efekcie wprowadziły, pozwalając wielu strukturom, a  tym samym
funkcjonariuszom Służby Bezpieczeństwa, wymknąć się spod regulacji
zawartych w tych ustawach.”

Niestety wwiększości przypadków ustawa z 2009 roku była aż nadto

skuteczna. Znamy setki przypadków obniżania emerytur i rent

w wymiarze 1000 złotych brutto lub nieznacznie przekraczających kwotę

tysiąca złotych. Niestety te bardzo niskie kwoty nie uchroniły tych osób

przedmechanizmami nowej ustawy zaprowadzającej tzw.

„sprawiedliwość dziejową”. Ta sprawiedliwość dziejowa to całkowicie

irracjonalne represje, których bardzowielu nie przeżyło, a inni z wielkim

trudem radzą sobie z codzienną egzystencją.

Jedną z setek osób dwukrotnie dotkniętych „sprawiedliwością dziejową”

jest pan Henryk Piątek, który zgodził się na przedstawianie jego

przypadku z użyciem danych osobowych. Pan Henryk Piątek przez ponad

19 lat pracował z Zarządzie Łączności, gdzie wykonywał prace

ślusarsko-spawalnicze. Zdaniem IPN i ZERMSWiA służył na rzecz

totalitarnego państwa.My jednak tego co po raz drugi spotkało pana

Henryka nie potrafimy zrozumieć inaczej jak szykany i represje, które

nigdy nie powinny się wydarzyć. Nie będziemy tego szerzej komentować,

bo nie chcemy używać słów niecenzuralnych.

Za zgodą pana Henryka na następnych stonach prezentujemywniosek

o podjęcie z zawieszenia postępowania sądowegowraz z załącznikami

ilustrującymi jego przebieg służby.
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Warszawa, dnia 24 stycznia 2024 r.

SĄD OKRĘGOWY
XIII Wydział Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych
w Warszawie
ul. Płocka 9, 01-231 Warszawa

Odwołujący się:
Henryk Piątek

Pozwany:
Dyrektor Zakładu Emerytalno-Rentowego
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych
i Administracji
ul. Pawińskiego 17/21, 02-106 Warszawa.

Sygn. akt XIII 1U 17829/18

WNIOSEK

o podjęcie zawieszonego postępowania - sprawy o wysokość
emerytury sygn. akt XIII 1U 17829/18

Działając w imieniu własnym, wnoszę o podjęcie zawieszonego
postępowania w sprawie sygn. akt XIII 1U 17829/18 dotyczącej
wysokości mojej emerytury.
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UZASADNIENIE

Sąd Okręgowy w Warszawie, zawiesił postępowanie w mojej sprawie przeciwko

Dyrektorowi ZER MSWiA o wysokość emerytury policyjnej. Sprawa trwa już

prawie siedem lat i pozostaje w zawieszeniu ponad cztery lata.

Decyzje o ustaleniu wysokości mojej emerytury Dyrektor Zakładu

Emerytalno-Rentowego Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji

w Warszawie wydał na podstawie art. 13b, 15c ust. 1 i art. 22a ust. 2 ustawy

z 1994 r. w brzmieniu ustalonym ustawą z 2016 r.. Tymczasemwmoim przypadku

nigdy nie ujawniono dowodów mojej przestępczej działalności, ani nie dokonano

oceny mojej służby poprzez weryfikację jej przebiegu pod kątem naruszenia

podstawowych praw i wolności człowieka, które służyłyby reżimowi

komunistycznemu. Zgodnie z przywołaną uchwałą kryterium „pełnienia służby na

rzecz totalitarnego państwa” określone w art. 13b ust. 1 ustawy z 1994 r. nie może

być postrzegane tylko przez formalną przynależność do służb, a powinno być

ocenione przede wszystkim na podstawie indywidualnych czynów i ich weryfikacji

pod kątem naruszenia podstawowych praw i wolności człowieka, służących

reżimowi komunistycznemu. Jak to już wielokrotnie wyjaśniałem, w czasie swojej

służby nie popełniłem nigdy przestępstwa, nie dopuściłem się deliktu

dyscyplinarnego, ani żadnego innego nagannego czynu. Nigdy nie byłem

funkcjonariuszem Służby Bezpieczeństwa i nigdy nie dopuściłem się żadnych

czynów przeciwko opozycji, Kościołowi, związkom zawodowym, organizacjom

wolnościowym czy komukolwiek.

Emeryturę obniżono mi po raz drugi, tym razem za rzekomą służbę na rzecz

totalitarnego państwa. Uważam, że to są represje na które nie zasłużyłem. Jako

dowód załączam kopię zaświadczenia wystawionego w 1991 roku przez Biuro

Kadr i Szkolenia Komendy Głównej Policji, w treści którego zapisano: „Wymieniony
został przyjęty do służby w Milicji Obywatelskiej 1.02.1971 roku na stanowisku
mechanika w Zarządzie Łączności MSW. Z dniem 22. 03. 1990 roku zwolniony ze
służby jako starszy technik tejże jednostki. Przez cały okres Służby wykonywał prace
ślusarsko-spawalnicze. Pracował przy sztucznym oświetleniu w pomieszczeniach
o dużym zawilgoceniu, niskiej temperaturze, w znacznym natężeniu hałasu.”. Oryginał

tego zaświadczenia powinien się znajdować w moich aktach osobowych, a zatem

także w aktach sprawy. Dołączam również kopię zdjęcia mojego stanowiska pracy.

Nie wiem dlaczego i nie wiem za co jestem prześladowany.
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Uważam, że prawo do Sądu jest jednym z osobistych praw człowieka takich m. in.

jak: godność, poczucie bezpieczeństwa, odczucie przebywania pod opieką prawa,

na którego straży stoją sądy. Prawo do rzetelnego procesu zostało uregulowanem.

in. w Konwencji o Ochronie Praw Człowieka i Podstawowych Wolności i jej art. 6,

który stanowi: „Każdy ma prawo do rzetelnego i publicznego rozpatrzenia jego sprawy
w rozsądnym terminie przez niezawisły i bezstronny sąd”.

Z uwagi na to, że obecnie nie jestemw stanie zabezpieczyć podstawowych potrzeb

życiowych związanych z zakupem pożywienia, leków, z opłatami i innymi

zobowiązaniami, proszę o pilne rozpatrzenie mojej sprawy.

Biorąc powyższe pod uwagęwnoszę jak na wstępie.

Załączniki:

odpis pisma

kopia zaświadczenia BKiSz KGP z 18. 04 1991 r.

kopia zdjęcia przedstawiającegomój warsztat pracy.

Biuletyn Informacyjny nr 1 (139) 2024



12

Bohaterowie czy przestępcy,
oto jest pytanie
Od kilku tygodni przetacza się przez Polskęwielka dyskusja o „zasługach”

dwóch rzekomych bohaterów kreowanych przez opcję polityczną która

przegrała ostatnie wybory parlamentarne . Niemożemy zapominać, że ci dwaj

politycymają takżewielkie zasługi dla naszego środowiska.Wiadomo, że to

oni znacząco przyłożyli ręki do represji towarzyszącychwdrażaniu ustawy

z 16 grudnia 2016 roku.

Fot. P. Tracz / KPRM (Flickr.com, public domain)

Wzorując się na swoich równie zasłużonychw tej materii poprzednikach,

Błaszczaku i Zielińskim, tak twórczo rozwinęli stosowanie art. 8a

wspomnianej ustawy, że doprowadzili do co najmniej kilku tysięcy wyroków

WSAw Warszawie i NSA, w których sądy tysiącami uchylały zaskarżone

decyzje, oddalały bezsensowne kasacje i wymierzały grzywny i tzw. sumy na

rzecz oraz orzekały o zwrocie kosztów postępowania sądowego. Koszty na

jakie swoim sobiepaństwem narazili skarb państwa sięgają setek

tysięcy złotych.
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Sądyw ostatnich sześciu latach piętnowały rażąco długie okresy

bezczynności i przewlekłości. KarałyMinistra SprawWewnętrznych

i Administracji za ignorowanie ocen prawnych i wskazań co do dalszego

postępowania zawartych w prawomocnychwyrokach.Mieliśmy tu do

czynienia z upadkiemwszelkich zasad, lekceważeniem prawa i zwykłej

przyzwoitości, a także z szyderstwem i kpiną z ludzi którzy przez wiele lat

po 1990 roku służyli Polsce i mimo tego zostali ograbieni przez państwo

polskie z przysługujących im świadczeń emerytalnych.

WCentralnej Bazie Orzeczeń SądówAdministracyjnych opublikowano

prawie dwa tysiące wyroków dot. stosowania przezMinistra Spraw

Wewnętrznych i Administracji art. 8a ustawy represyjnej, w tym kilkaset

takich w których nałożono naministra grzywny, przyznano sumy pieniężne

i orzeczono o zwrocie kosztów postępowań.Minister notorycznie nie

reagował na skargi i ponaglenia, systemowo dopuszczał się bezczynności,

przewlekłości i ciągłego rażącego naruszania prawa, co podkreślają zarówno

WSAwWarszawie jak i NSA stwierdzając, że wymierzane grzywnymają

charakter zarówno dyscyplinujący i represyjny, ale także prewencyjny. Tyle

tylko, że koszty te nie obciążyły panów osobiście, lecz zostały wypłacone

z kasyministerstwa.

Niemożna zapomnieć również o kosztach pracowniczych i kwotach jakie

wyłożono na tą całkowicie bezsensownąmitręgę, któramoże sięgać nawet

parumilionów złotych. Należy do tego dołożyć wielomilionowe koszty

tysięcy postępowańw sądach administracyjnych.

Do tego rachunku, który należy wystawić tym politykom należy dołożyć

jeszcze koszty kilkunastu tysięcy postępowańw sądach administracyjnych

o wypłatę wyrównania ekwiwalentu za zaległy urlop policjantów

zwolnionych ze służby w latach 2001-2018. Uważamy, że takie celowe

działanie nie może pozostać bez reakcji prawnej. Kierowanie państwem nie

może być zabawą ludową bez jakichkolwiek zasad. Konsekwencje prawne

są konieczne po to, aby w przyszłości nie było naśladowców.
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Ekwiwalent – najwyższa pora na
zakończenie pięcioletniegomozołu i trudu
prostowania rzeczy oczywistych

Naczelny Sąd Administracyjny wydał dotychczas kilkaset wyroków

oddalających kasacje Komendanta Głównego i komendantówwojewódzkich

Policji od korzystnych dla naszych Koleżanek i Kolegówwyroków

wojewódzkich sądów administracyjnych. Tylko w styczniu zapadło 384

wyroków, a do 21marca 2024 roku zaplanowano 358 posiedzeńNSA na

rozpatrzenie skarg kasacyjnych organów Policji. Wydaje się, że liczby te są

wystarczające do zakończenia tej bezsensownej batalii wywołanej decyzjami

dysponentów politycznych. Niestety dowiadujemy się , że doNaczelnego Sądu

Administracyjnegowpływają kolejne skargi kasacyjne Komendanta Głównego

Policji i komendantówwojewódzkich Policji. Przeciąganie tej sprawy ośmiesza

Komendanta Głównego Policji, Ministra SprawWewnętrznych i narusza

powagę państwa polskiego.W najbliższym czasie skierujemy stosowne

wystąpienie do Komendanta Głównego Policji z wnioskiem o podjęcie

koniecznych działań do zakończenia masowych naruszeń prawa i rozwiązanie

tego kompromitującego stanu rzeczy. Uważamy, że nie potrzeby dalszego

angażowania sądów.Mamy satysfakcję, niestety bardzo gorzką, bo już w 2018

roku proponowaliśmy Komendantowi Głównemu Policji ścieżkę postępowania

zgodnego z prawem. Niestety zwyciężyli dysponenci polityczni. Przegraliśmy

wszyscymarnując miliony złotych na działania naruszające elementarny ład

prawny. Pora to zakończyć.
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Infoteka nr 78
Przeglądmediów – 31.01.2024 r.

Infoteka zawiera wybrane przez Biuro ZG SEiRP artykuły i informacje
opublikowanew prasie i mediach elektronicznych dotyczące sprawważnych
dla naszego środowiska.

1. Tajemnica policyjnychwpisówwportalu X. Kto z konta KGP pisał do
Krzysztofa Brejzy?

https://www.rp.pl/policja/art39761601-tajemnica-policyjnych-wpisow-w-port

alu-x-kto-z-konta-kgp-pisal-do-krzysztofa-brejzy

30.01.2024,Wiktor Ferfecki

Byłe kierownictwo policji osobiście odpowiadało za tweety, atakującem.in.

ówczesnego polityka opozycji – wynika z naszych informacji.

W połowie grudnia 2022 roku gmachemKomendy Głównej Policji wstrząsnął

wybuch. Eksplodował granatnik, który komendant główny Jarosław Szymczyk

dostał podczas wizyty wUkrainie. Już kilka dni później garść faktów na temat

wybuchu opublikował na Twitterze (obecnym portalu X) ówczesny senator, a

dziś europoseł KOKrzysztof Brejza. Napisał m.in., że „granatnik RGW–90HH”

został przewieziony w bagażniku samochodu przed granicę, w związku z czym

„Straż Graniczna wszczęła postępowanie dyscyplinarne wobec funkcjonariuszy

za pozwolenie przemytu”. Brejza przedewszystkim zaznaczył, że granatnik miał

„pełne oznaczenia bojowe”, co zadawałoby kłam twierdzeniom komendanta

głównego, który przekonywał, iż według jego informacji był to sprzęt

pobawionywartości użytkowej.

Policja ukrywała autorawpisów

I od razu polityk dostał ripostę. „Pana wpisy to kłamstwa i oszczerstwa bez

żadnego pokrycia w faktach i dalekie od prawdy – kwalifikujące się na proces

o zniesławienie.Właściwie nic z tego co Pan napisał nie jest prawdą” –

oświadczył oficjalny profil polskiej policji.

/…/Ministerstwo dyktowało policji tweety?
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Brejzamerytoryczną odpowiedź dostał dopiero teraz, już po dymisji

Szymczyka. „Za obsługę profili Komendy Głównej Policji na platformach

społecznościowych: Twitter, Facebook, Instagram, Tik Tok, Threads,

odpowiedzialne jest Biuro Komunikacji Społecznej KGP, którego dyrektor insp.

Mariusz Ciarka z dniem 4 stycznia 2024 r. został zwolniony z zajmowanego

stanowiska” – napisała komenda główna.

2. Kto stał za wpisami z konta KomendyGłównej Policji? Szokujące ustalenia

https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/polska/kto-sta%C5%82-za-wpisami-z

-konta-komendy-g%C5%82%C3%B3wnej-policji-szokuj%C4%85ce-ustalenia/a

r-BB1huWVQ

Wprost, 30 stycznia 2024 r.

Przez lata na profilach KomendyGłównej Policji pojawiały się
kontrowersyjnewpisy. – Zdarzało się, że polecenie wydawał ktoś
z kierownictwaMSWiA – usłyszała „Rzeczpospolita”.

3. Coraz więcej mundurowych emerytów zwysokimi świadczeniami.
W ubiegłym roku przybyło ich ponad 8 tys.

https://www.rp.pl/sluzby/art39718131-coraz-wiecej-mundurowych-emerytow

-z-wysokimi-swiadczeniami-w-ubieglym-roku-przybylo-ich-ponad-8-tys

19.01.2024, Izabela Kacprzak

Mundurowych emerytów jest dziś więcej niż funkcjonariuszy w czynnej służbie

– to już blisko 220 tys. osób. Największy odpływ głównie z policji miał miejsce

w ubiegłym roku, kiedy tomundur zrzuciło ponad 8 tys. osób –wynika z danych

MSWiA, które poznała „Rzeczpospolita”.

Policjanci uprawnienia emerytalne nabywają już po 15 latach służby
To efekt rekordowej 12-procentowej rewaloryzacji resortowych rent

i emerytur, jakamiała miejsce w ubiegłym roku. – Stworzono paradoks, bo

waloryzacja była wyższa, niż zapowiadane podwyżki policyjnych pensji. Rząd

wiedział, że tak się to skończy. Skorzystało z niej wielu funkcjonariuszy, którzy

gdyby nie atrakcyjne warunki, do dziś byliby w

służbie –mówi nam jeden z policjantów.

Biuletyn Informacyjny nr 1 (139) 2024

https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/polska/kto-sta%C5%82-za-wpisami-z-konta-komendy-g%C5%82%C3%B3wnej-policji-szokuj%C4%85ce-ustalenia/ar-BB1huWVQ
https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/polska/kto-sta%C5%82-za-wpisami-z-konta-komendy-g%C5%82%C3%B3wnej-policji-szokuj%C4%85ce-ustalenia/ar-BB1huWVQ
https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/polska/kto-sta%C5%82-za-wpisami-z-konta-komendy-g%C5%82%C3%B3wnej-policji-szokuj%C4%85ce-ustalenia/ar-BB1huWVQ
https://www.rp.pl/sluzby/art39718131-coraz-wiecej-mundurowych-emerytow-z-wysokimi-swiadczeniami-w-ubieglym-roku-przybylo-ich-ponad-8-tys
https://www.rp.pl/sluzby/art39718131-coraz-wiecej-mundurowych-emerytow-z-wysokimi-swiadczeniami-w-ubieglym-roku-przybylo-ich-ponad-8-tys


17

Koszty sfinansowania świadczeń rzeszy rencistów i emerytów, które

pokrywane są z budżetu państwa przez Zakład Emerytalno-RentowyMSWiA

rosną z roku na rok – są dziś rekordowe i nadal będą rosły.W tegorocznym

budżecie zaplanowanowzrost wydatków na ten cel co

najmniej o ok. 30 proc. – To efekt podwyżekwynagrodzeń z ostatnich lat. Coraz

więcej funkcjonariuszy odchodzi ze służby z coraz wyższym uposażeniem –

mówi „Rz”Wiesław Szczepański, wiceministerMSWiA odpowiedzialny za

finanse.

4. Były komendant policji napisał list doministra Bodnara. Przypomina, że
jako RPOBodnar deklarował "wielką troskę o człowieka"

https://wpolityce.pl/polityka/679033-byly-komendant-policji-napisal-list-do-m

inistra-bodnara

Polityka, 21.01.2024

Były komendant główny policji, gen. insp. w stanie spoczynku Jarosław Szymczyk
skierował list do ministra sprawiedliwości Adama Bodnara z prośbą o „rozważenie
zwolnienia PanaMinistra Kamińskiego z odbywania kary w zakładzie karnym do czasu

ostatecznych rozstrzygnięć w tej sprawie”. Przywołuje w nim „niekwestionowaną

wzorową służbę na rzecz Polski”, a także kwestię zdrowia więzionego posła opozycji.

W dokumencie czytamy: Pozwalam sobie skierować te słowa do PanaMinistra mając
w pamięci współpracę pomiędzy urzędami Rzecznika PrawObywatelskich i Komendanta
Głównego Policji, które mieliśmy zaszczyt pełnić w minionych latach. Piszę do Pana z nadzieją
na Pana refleksję, zwłaszcza w kontekście słów, które w tamtych latach tak często słyszałem
z Pana ust i czytałemw kierowanej do mnie korespondencji. Słówwyrażających zawsze
wielką troskę o drugiego człowieka.

5. Niełatwawalka o przywrócenie praworządności

https://fssm.pl/nielatwa-walka-o-przywrocenie-praworzadnosci/

15.01.2024

KOMUNIKAT
PrezydiumZarządu Federacji Stowarzyszeń SłużbMundurowych RP

/…/ Nasz stosunek do haniebnej ustawy przyjętej w skrajnie kontrowersyjnych

okolicznościach w Sali Kolumnowej Sejmu przez ówczesną większość

parlamentarną pod przewodnictwem partii o ekscentrycznej nazwie „prawo
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i sprawiedliwość” jest powszechnie znany. Przez ostatnie lata, dzięki wysiłkowi

wielu działaczy FSSM, staraliśmy się pomagać wszystkim tym, których te

niegodziwości spotkały.Wielu skorzystało z naszej pomocy prawnej

i skutecznie zakończyło procesy sądowe orzeczeniem przywracającym

świadczenia emerytalne.Wiemy też, że nie wszystkim to się udało z powodów

na które nie mieli Oni wpływu. Niestety, chorobawystępująca pod nazwą

„dobra zmiana” objęła również część środowiska sędziowskiego. O tym także

pamiętamy i najszybciej jak tomożliwe będziemy podejmować starania

o zmianę sytuacji tej grupy represjonowanych.

6.MSWiA ujawnia: policja nie zleciła kontroli powybuchu granatnikaw
gabinecie Szymczyka

https://warszawa.wyborcza.pl/warszawa/7,54420,30561477,mswia-ujawnia-p

olicja-nie-zlecila-kontroli-po-wybuchu-granatnika.html

04.01.2024, Arkadiusz Gruszczyński

Ani policyjne Biuro SprawWewnętrznych, ani Biuro NadzoruWewnętrznego
MSWiA nie badały "sprawy granatnika". MinisterMarcin Kierwiński
zapowiedział kontrolę działań gen. Jarosława Szymczyka.

Dowybuchu granatnika w gabinecie byłego szefa policji doszło w grudniu 2022
roku. Generał Jarosław Szymczyk przywiózł broń z podróży do Ukrainy, myśląc,
że otrzymał atrapę. Komendant odpalił granatnik w swoim gabinecie, ranne
zostały dwie osoby, Szymczyk na pewien czas stracił słuch. W sprawie toczyło
się prokuratorskie śledztwo, w którym Jarosław Szymczyk otrzymał status
poszkodowanego. 

Okazuje się, że ani Policyjne Biuro SprawWewnętrznych, ani Biuro Nadzoru
WewnętrznegoMSWiA nie zajęły się wyjaśnieniem sprawy. Sprawa jest
traktowana priorytetowo przez obecnewładze resortu. Zgodnie z poleceniem
ministra bada ją Departament Kontroli.

/…/

Informacje TVN24 potwierdziła w rozmowie z "Wyborczą" Paulina Klimek,

rzeczniczkaMSWiA. - Wyniki kontroli poznamy zamiesiąc, ponieważ tak długo

będzie trwała praca kontrolerów.Wtedy też będziemymogli powiedzieć więcej

o odpowiedzialności poprzedniego komendanta, jak i szefostwaministerstwa

w tej sprawie - zaznaczyła.
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7. Jeden przychodzi, dziewięciu odchodzi. Rekordowa liczbawakatów
w policji wWarszawie i okolicy

https://warszawa.wyborcza.pl/warszawa/7,54420,30575833,brakuje-chetnyc

h-do-sluzby-w-policji-rekordowa-liczba-wakatow.html

10.01.2024,Michał Żyłowski

Tak źle jeszcze nie było.WWarszawie i okolicach brakuje już dwóch tysięcy

policjantów. Nowe szefostwoMSWiA obiecuje podwyżkę i chce, żeby do służby

wrócili policjanci, którzy wcześniej porzucili mundur.

WWarszawie i podwarszawskich powiatach policjanci nadal masowo odchodzą

ze służby lub przechodzą na emeryturę.W ubiegłym rokuw całym garnizonie

warszawskim (stolica plus 9 okolicznych powiatów) liczba wakatów dla

policjantówwzrosła do symbolicznych dwóch tysięcy.Według danych

Komendy Stołecznej Policji na każdego policjanta rozpoczynającego pracę

przypada dziewięciu odchodzących. Spełniły się najczarniejsze przewidywania

funkcjonariuszy, którzy z roku na rok obserwują coraz większe pustki na

komisariatach.

- Praca w policji to żaden prestiż, a pięć tysięcy to zamało, żebymmiał się

stresować, pracować do późna i być na każde zawołanie przełożonych - mówi

jeden z funkcjonariuszy spodWarszawy, który w ubiegłym roku odszedł ze

służby. - Póki co jestem kurierem, ale mam plan zostać kierowcą autobusu.

8. Stanowcza reakcjaMSWiAws. zatrzymania Kamińskiego iWąsika. Padła
deklaracja

https://natemat.pl/536018,szef-mswia-odpowiada-na-zarzuty-prokuratury-pa

dla-konkretna-deklaracja

13.01.2024, Krzysztof Górski

Prokuratura OkręgowawWarszawie wszczęła śledztwow sprawie

przekroczenia uprawnień w związku z zatrzymaniemwPałacu Prezydenckim

Mariusza Kamińskiego iMaciejaWąsika. Do sprawy odniósł się szefMSWiA

Marcin Kierwiński przedstawiając konkretne stanowisko.

"Polska Policja i SOP działały legalnie i profesjonalnie na wniosek sądu.MSWiA

zapewni wszelkie możliwewsparcie, aby prawda o tych działaniach została

ukazana opinii publicznej" – napisał w serwisie XMarcin Kierwiński.
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9. Piotr Rybamaw nim pretensje, że nie został ułaskawiony jak były szef CBA
Mariusz Kamiński i jego zastępcaMaciejWąsik

https://www.money.pl/gospodarka/policja-na-tropie-zalatwiaczy-w-aferze-gru

ntowej-wie-gdzie-jest-piotr-ryba-6990639305415616a.html

31.01.2024, oprac. KRO

Piotr Ryba jest oskarżonyw aferze gruntowej (tej samej, za którą skazani zostali

Mariusz Kamiński i MaciejWąsik). Od pięciu lat jest jednak poszukiwany. To już

niedługomoże się zmienić. Policja ma bowiem informacje, gdzie się ukrywa –

informuje "Rzeczpospolita

Piotr Ryba i Andrzej K. mieli być "załatwiaczami" w głośnej aferze

z odrolnieniem ziemi naMazurach, czyli w tzw. aferze gruntowej, którą

przypominaliśmy ostatnio w money.pl. Ich proces od 2018 r. jest zawieszony,

gdyż ten pierwszy zniknął i jest poszukiwany listem gończym.

Ryba ujawnił się poprzez list do Dudy.W ostatnich dniach jednak skierował list

do prezydenta Andrzeja Dudy. I tym samym zwrócił na siebie uwagę organów

ścigania. Jesteśmy na jego tropie, zatrzymanie jest kwestią czasu – przekazała
"Rz" Katarzyna Nowak, rzeczniczka KGP.

10.Major SOP jeździł samochodem bez prawa jazdy.Wpadł przez kolizję

https://www.rp.pl/sluzby/art39743091-major-sop-jezdzil-samochodem-bez-pr

awa-jazdy-wpadl-przez-kolizje

26.01.2024, Izabela Kacprzak

Szef pirotechników rządowej ochrony jeździł bez uprawnień.Wpadł
przypadkiem przez kolizję drogową. Przed dyscyplinarką pozwolonomu odejść
na emeryturę. SzefMSWiA: – Będzie kontrola.

Kulisy bulwersującej historii z majoremRadosławem Sz., zaufanym
człowiekiem komendanta SłużbyOchrony Państwa gen. Radosława
Jaworskiego, poznaliśmy dzięki informatoromwewnątrz SOP. Sz. miał
w połowie grudnia, jadąc służbowym samochodem, wziąć udział w kolizji na
Podkarpaciu. Kiedy namiejsce przyjechała drogówka, okazało się, że major
SOP niemiał uprawnień do kierowania pojazdami. Sz. powinienmieć wszczęte
postępowanie dyscyplinarne. Zamiast tego bez jakichkolwiek konsekwencji
pozwolonomu odejść na wysoką, mundurową emeryturę.
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Uroczyste posiedzenie Zarządu
Wojewódzkiego SEiRPwKatowicach

12 grudnia 2023 roku odbyło się posiedzenie ZarząduWojewódzkiego
Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów PolicyjnychwKatowicach, składające się
z części uroczystej i roboczej. Uroczystą część spotkania otworzył Prezes ZOW
SEiRPwKatowicachMieczysław Skowron, który przywitał zaproszonych gości,
przybyłych członkówZarząduWojewódzkiego orazWojewódzkiej Komisji
Rewizyjnej. Wśród zaproszonych gości byli m.in.:

● nadinsp. Roman Rabsztyn, KomendantWojewódzki Policji w Katowicach,

● Maciej Stachura, sekretarz miasta Katowice,

● mł.insp. Dariusz Kwieciński, naczelnikWydziału Bezpieczeństwa Informacji KWPw Katowicach,
● insp. Rafał Stanek, dowódcaOddziału Prewencji KWPKatowice,

● podinsp. Krzysztof Szala, przewodniczący Komisji Socjalnej w KWPKatowicach,

● ks. por. JoachimGondro, kapelan Policji Diecezji Gliwickiej,

● ppłk w st. spocz. Ryszard Samojluk , przewodniczący KZ EiR SłużbyWięziennej,

● Roman Szłapa, prezes ZWZEiR Pożarnictwa RP,

● Sławomir Matusewicz, prezes ZG ZEiR Straży Granicznej wWarszawie,

● Agata Luboń, kierownik ZERMSWiAwKatowicach,

● Danuta Hus, przewodnicząca Krajowego Związku Pracowników Policji w Katowicach,

● Kinga Misztela, przewodnicząca WZZ Pracowników Policji w Katowicach,

● WilhelmGrudzień, HonorowyWiceprzewodniczący GKR SEiRP,

● Piotr Stypa, Honorowy Prezes ZOWSEiRP,

● Krzysztof Debudaj, przewodniczącyWKR SEiRPwKatowicach.
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Prezes ZarzaduWojewódzkiego SEiRPwKatowicach, Mieczysław Skowron

zaproponował uczczenie chwilą ciszy emerytów i rencistów policyjnych, którzy

odeszli na tzw. „wieczną slużbę” oraz policjantów, którzy zginęli na slużbie.

Następnie Prezes ZOWwręczył medale okolicznościowe z okazji XXX lecia SEiRP

w Katowicach Ryszardowi Samojlukowi, przwodniczącemuKZ EiR SłużbyWięziennej

i insp. Rafałowi Stankowi, DowódcyOPPKWPwKatowicach.Wiceprezes ZOW SEiRP

wKatowicach, Sylwia Romaniuk otrzymała z rąk SławomiraMatusewicza, prezesa ZG

Związku EiR Straży Granicznej Odznakę - „Zasłużony dla Związku Emerytów

i Rencistów Straży Granicznej”. Gratulacje wyróżnionym zlożył Komendant

Wojewodzki Policji.

W dalszej części spotkania kapelan Policji, ks. Joachim Gondro swoimwystąpieniem

i modlitwąwprowadził uczestnikóww uroczystość opłatkową , złożył życzenia

świąteczne przybyłym na spotkanie i ich rodzinom. Zaproszeni goście zabierali głos,

dziękując za owocną całoroczną współpracę i składając życzenia świąteczne oraz

noworoczne. PrezesMieczyslaw Skowron odczytał list okolicznościowy, nadeslany

przez Komendanta Szkoly Policji w Katowicach.

Część uroczystą posiedzenia ZarząduWojewódzkiego zakończono tradycyjnym,

wigilijnym posiłkiem.

Po przerwie przestąpiono do roboczej części posiedzenia ZOWSEiRPwKatowicach.

Prezes ZOWSEiRPwKatowicachMieczysław Skowron ponownie przywitał

wszystkich zebranych oraz zapoznał zebranych z porządkiem obrad, który zostal

przyjety. Podczas obrad przyjeto uchwały istotne z punktu widzenia dzialalności ZOW,

poruszono szereg bieżących kwestii i problemów natury organizacyjnej.

Tekst: Mieczyslaw Skowron. Zdjecia:Wydział Gabinet KWPwKatowicach.
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Koło w Radziejowie SEIRPwBydgoszczy
zagrało zWOŚP

ZarządWojewódzki Oddziału SEIRPwBydgoszczy Koło nr 15w Radziejowie.

Po raz kolejny zgodnie z uchwałą zarządu Koła i sztabuWOŚPw dniu

28 stycznia br korzystaliśmy z dwóch puszek kwestorskich, dołożyliśmy

małą cegiełkę do daru serca dla potrzebujących.

Dziękujemy emerytom, policjantom, pracownikomKomendy Powiatowej

w Radziejowie za wsparcie w zbiórce. Emeryci policyjni, policjanci

powiatu radziejowskiego są dumni, że mogliśmy…..

„Grać wNajwiększej na Świecie Orkiestrze”

Dziękujemy!!!

Autor: Andrzej Drzewiecki, prezes zarządu kola.
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IV zebranie sprawozdawcze za drugie półrocze
2023 r. spotkanie Świąteczno- Noworoczne

Wdniu 22 grudnia 2023r. w Klubie "Zodiak" wRzeszowie odbyło się IVw tej
kadencji posiedzenie ZarząduOddziałuWojewódzkiego Stowarzyszenia
Emerytów i Rencistów Policyjnych "Świąteczno-Noworoczne" z prelekcją
programu dotyczącym "uzależnień - czy nas seniorów to dotyczy".

Posiedzenie otworzył Prezes ZOWSEiRPwRzeszowie Jan Rusekwitając
zaproszonych gości oraz członków ZarząduOddziałuWojewódzkiego. Po
przedstawieniu porządku posiedzenia i wyborze przewodniczącego zebrania,
prowadzenie przekazał wybranemu przewodniczącemu zebraniaWiceprezesowi
Waldemarowi Pieniowskiemu.Wśród zaproszonych gości byli: Krystyna
Stachowska- wiceprezydent miasta Rzeszowa, Andrzej Burnat - Dyrektor
Wydziału Polityki Społecznej UMRzeszowa, inspektor Łukasz Gliwa - Naczelnik
Wydziału Komunikacji Społecznej KWPwRzeszowie, kapelan Policji
Podkarpackiej ks.Marek Buchman, Komendant I Komisariatu KMPw Rzeszowie
Grzegorz Kot, Krzysztof Filip - Przewodniczący ZWNSZZ Policjantów, JózefWisz
- Komendant StrażyMiejskiej w Rzeszowie, Andrzej Rozpotyński - Prezes
OddziałuWojewódzkiego Związku Emerytów i Rencistów Pożarnictwa RPw
Rzeszowie, Małgorzata Porada PrzewodniczącaWojewódzki Zarząd Zakładowy
NSZZ Pracowników Policji w Rzeszowie, Dorota Dominik Dyrektor Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Rzeszowie oraz członkowieWojewódzkiej
Komisji Rewizyjnej ZOWSEiRPwRzeszowie przewodniczącą Panią Anną Bombą.

Następie Przewodniczący zebrania przedstawił osoby które zostały
wyróżnione i odznaczone:

- Krystyna Stachowska, Andrzej Burnat , Łukasz Gliwa, Andrzej Rozpotyński -
wyróżnieni odznaką "za zasługi dla SEiRP z dyplomem";

- ZdzisławWieczorowski -medal z okazji XXX - Rocznicy Powstania
NSZZ Policjantów.
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Wiceprezes SEiRPMartaWytrwał
zwróciła się do Pani Prezydent i Prezesa
Koła Nr 1wRzeszowie owręczenie
statuetki nadane przez Rzeszowskie
CentrumWolontariatu "Wolontariusz
50+" dla Pani HalinyWieczorowskiej
i Bożeny Szubart.

Po zakończeniu części oficjalnej
Przewodniczący zebraniaWiceprezes
Waldemar Pieniowski podziękował wszystkim działaczom szczebla
wojewódzkiego Stowarzyszenia, członkomPrezydium oraz wszystkim
zaproszonym gościom za liczne przybycie życząc zdrowychwspaniałych Świąt
BożegoNarodzenia oraz szczęśliwegoNowego roku 2024. Następnie ks. Marek
Buchman uroczyście odprawił celebrę opłatkową, po czym nastąpiło składanie
życzeń Świąteczno-Noworocznych.Wystąpił Kabaret Uniwersytetu IIIWieku
przedstawiając swoje najnowsze skecze.Wszyscy zostali zaproszeni na wspólny
obiad i zabawę przy dźwiękachmuzyki, która trwała do godzin wieczornych.

Autor: Halina Pieniowska
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Grzybobranie członkówKoła SEIRP
w Kościerzynie
Wdniu 11 listopada 2023 r. wDniu Święta Niepodległości Polski
członkowie Koła SEiRPwKościerzynie zorganizowali spotkanie
integracyjne – „GRZYBOBRANIE”.

Wtrakcie kilkugodzinnego pobytu na łonie natury wmalowniczych
i atrakcyjnych terenach leśnychWdzydzkiego Parku Krajobrazowego
okazało się doskonałą formą spędzenia świątecznego dnia przy dopisującej
tego dnia pogodzie, która sprzyjała wypoczynkowi z aktywnością
zdrowotną. Zakończeniem udanego spotkania integracyjnego była
prezentacja swych zdobyczy oraz ognisko z kiełbasą oraz wspólne rozmowy
i wspomnienia.

Tekst: J. Landowski
Zdjęcia: J. Landowski
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Spotkanie świąteczno-noworoczne
członkówKoła SEiRPw Kościerzynie

Wdniu 15 grudnia 2023 r. w Restauracji „Gryf” Kościerzyna, Zarząd Koła SEiRPw
Kościerzynie zorganizował spotkanie świąteczno-noworocznew którym
uczestniczyli członkowie Koła oraz Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w
Kościerzynie mł.insp. GrzegorzMitura. Życzenia świąteczno-noworoczne zebranym
przekazał w imieniu Zarządu Koła oraz ZarząduOddziałuWojewódzkiego SEiRPw
Gdańsku – prezes koła kol. Roman Jereczek, również Zastępca Komendanta
Powiatowego Policji w Kościerzynie przekazał życzenia od kierownictwa,
funkcjonariuszy i pracownikówKPPKościerzyna. Podczas spotkania uroczyście
przekazano życzenia z okazji 80-tych urodzin kol. JózefowiWałdoch przekazując
listy gratulacyjne od ZOWGdańsk, Zarządu Koła wKościerzynie oraz Komendanta
Powiatowego Policji w Kościerzynie z kwiatkiem oraz upominkiem od ZOWGdańska.
Upominek od ZOWGdańsk przekazano również obecnemu kol, Edwardowi Burandt
z okazji 75-tych urodzin. Spotkania które przebiegało wmiłej i serdecznej
atmosferze przy toczących się ożywionych dyskusjach oraz wspomnieniach
minionych lat trwało do późnych godzin wieczornych.

Tekst: J. Landowski
Zdjęcia: J. Landowski
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Pogrzeb członka Koła SEIRP
w KościerzynieWitolda
Bruskiego
Wdniu 21 grudnia 2023 r. wwieku 59 lat zmarł
nasz kolega - Członek Koła Stowarzyszenia
Emerytów i Rencistów PolicyjnychwKościerzynie
– st. sierż. w stanie spocz.Witold Bruski.

W.Bruski służbę pełnił w jednostkachWUSWwGdańsku, od 1990 r.

w Komendzie Rejonowej Policji w Kościerzynie w referacie RuchuDrogowego

do czasu przejścia na rentę inwalidzką w 1997 roku. Członkiem SEiRP był od

2006 roku, od początku aktywnie działał i uczestniczył w pracach koła na rzecz

środowiska emeryckiego.

W dniu 23 grudnia 2023 r. w uroczystościach pogrzebowych kol.Witolda

Bruskiego na cmentarzu parafialnymwDziemianach brali udział członkowie

Zarządu Koła SEiRPwKościerzynie oraz liczna grupa członkówKoła SEiRP

w Kościerzynie.

Cześć Jego Pamięci
Koledzy z Koła SEiRPwKościerzynie

Tekst: J. Landowski

Zdjęcia: J. Landowski
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Świąteczno-noworoczne spotkanie
członkówKoła SEiRPw Pucku
Tradycyjnie w auli Komendy Powiatowej Policji w Pucku, w dniu 18 grudnia
2023 r., zorganizowane zostało spotkanie świąteczno-noworoczne członków
SEiRP Koław Pucku.

Spotkanie rozpoczął Prezes Zarządu Koła kol. Zygmund Rohde od przywitania
zaproszonych gości w osobach – Jarosława Fikusa - IWiceprezesa ZOWSEiRP
w Gdańsku z/s wGdyni oraz ks. Prałata Jerzego Kuncę, oraz złożył wszystkim
przybyłym gościom i członkomKoła życzenia świąteczno-noworoczne. Życzenia
przekazali również obecni goście a następnie odśpiewano kolędę i podzielono się
opłatkiem. Podczas spotkania członkówKoła odwiedził Św.Mikołaj, który przywiózł
i wręczył wszystkim obecnym prezenty.

Po przekazaniu wzajemnych życzeń świątecznych nastąpiła część integracyjna przy
poczęstunku obiadem a następnie kawą i ciastem, wmiłej atmosferze i płynącej muzyce
prezentowanych kolęd. Spotkanie przebiegło w bardzo sympatycznej, świątecznej
i miłej atmosferze.

Tekst: Jarosław Fikus. Zdjęcia: Stanisław Ludowski.
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Opłatek wWSPol
Tradycyjnie Zarząd Koła SE i RP przy Akademii Policji w Szczytnie zorganizował
spotkanie opłatkowe, które odbyło się 14 grudnia 2023 rokuw sali Kazamaty
w Akademii Policji w Szczytnie . Odkładając codzienne obowiązki bymóc spotkać się
w innymi, w atmosferze przedświątecznej, radosnej , spotkali się członkowie Koła
Stowarzyszenia, osoby nie będące członkami naszego Koła oraz goście zaproszeni.

W spotkaniu uczestniczyło Kierownictwo Akademii Policji: Pani Komendant Rektor
nadinsp. dr hab. Iwona Klonowska, Zastępca Komendanta Rektora insp. dr. Andrzej
Zyliński, Pani Kanclerz Akademii insp. Agnieszka Leśniewska.W spotkaniu oprócz
tradycyjnego opłatka i poczęstunku wystąpił chórMazury zMDKw Szczytnie ze
swoim pastorałkowym repertuarem.

Podobnie jak w ubiegłych latach, tak i w tym, w okresie
przedświątecznym, Pani nadinsp. dr hab. Iwona
Klonowska Komendant Rektor Akademii Policji
w Szczytnie wraz z kierownictwemAkademii zaprosiła
członków naszego Koła SEiRP przy Akademii Policji
w Szczytnie na spotkanie opłatkowew dniu 14 grudnia
2023 r.W atmosferze radości, refleksji i zadumy
w spotkaniu społeczności Akademii Policji udział wzięli
funkcjonariusze Policji, pracownicy cywilni, studenci
i słuchacze, kierownictwoUczelni i zaproszeni goście.
Nasze Koło reprezentowali Koledzy Ryszard Gidziński,
WojciechOstrycharz i Andrzej Sznarkowski.

Chcąc pożegnać stary rok i przywitać nowy
2024, kolegaWojciechOstrycharz zorganizował
członkomKoła SEiRP przy Akademii Policji
w Szczytnie i ich przyjaciół, szampańską zabawę
sylwestrowąw restauracji Zacisze w Szczytnie.
W zabawie, w wyśmienitych nastrojach, przy
suto zastawionych stołach, muzyce DJ i lampce
szampana przywitało Nowy Rok 70 członków
naszego Koła i ich przyjaciół. Do Siego Roku.

Tekst i zdjęcia: SEiRPwOlsztynie.

Biuletyn Informacyjny nr 1 (139) 2024



31

Kolacja
przedświąteczna Koła
SEiRPw Lidzbarku
Warmińskim
Jedną z cyklicznych imprez organizowanychwraz z upływającym rokiem jest
uroczysty wieczór przygotowany dla członków Lidzbarskiego Koła, ich rodzin
i zaproszonych gości. Jest to w zasadzie uroczysta kolacjamająca cel ściśle
integracyjny gdyż jest przygotowana tematycznie zmyślą o nadchodzących świętach
BożegoNarodzenia, odchodzącym StarymRokiem, witaniemNowego Roku.
Najpewniej podobne spotkania i w zbliżonym czasie są organizowanew wielu innych
Kołach naszego Stowarzyszenia.

Zarząd Koła SEiRPw LidzbarkuWarmińskim na ostatnie w 2023 roku spotkanie

Koleżanek i Kolegówwybrał zaprzyjażnioną restaurację, gdzie wspólnie ustalono

„Menu” zaś datę przedsięwzięcia wyznaczono na 15 grudnia na godzinę 16.30.

Chętnych do udziału w uroczystej kolacji zapisało się 26 osób.To bardzo dobry wynik

frekwencyjny jak na niezbyt liczne tutejsze Koło SEiRP.

Punktualnie o godzinie 16.30 Prezes Lidzbarskiego Zarządu Koła SEiRP przywitał

wszystkich uczestników spotkania. Następnie w krótkimwystąpieniu ,obecnym

Koleżankom i Kolegom oraz ich najbliższym złożył życzenia świąteczne i noworoczne.

W treści życzeń przeplatało się słowo „zdrowie” ,którego najbardziej potrzebują

emeryci z życzeniami pokoju i spokoju wokół naszych zewnętrznych granic oraz

normalizacji sytuacji politycznej i wzajemnego szacunkuwewnątrz naszego kraju.

Środowiska emerytów i rencistów są bardzowrażliwe nawszystko co dzieje się

ostatnio w naszym kraju a sytuacje budzące obawy i niepokoje są szczególnie irytujące

dla starszych ludzi. Im nie chodzi o siebie. Oni chcą spokoju i normalności dla swoich

dzieci i wnuków.

Lidzbarskie spotkanie trwało do godziny

23.00 przymuzyce, wielotematycznych

rozmowach, radosnej atmosferze oraz

przy smakowitych przekąskach

przygotowanych przez restaurację. Oby

Nowy Rok był bardziej pomyślny.

Lidzbarscy emeryci policyjni już tęsknią

za następnym spotkaniem towarzyskim.

Tekst: Lucjan Fiedorowicz -Prezes Zarządu Koła SEiRP. Zdjęcia: CzesławDuszak.
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Uroczyste spotkanie jubilatów SEIRP Koła wGdyni

Wdniu 16.01.2024 rokuw siedzibie Koła SEiRPwGdyni odbyło się uroczyste

spotkanie z członkami Koła SEiRPwGdyni, którzy obchodzili swój jubileusz.

Zaproszonym Jubilatom przekazano życzenia z okazji ukończenia -75, -80

i 85 lat. Osobiście listy gratulacyjne z życzeniami skierowane od Komendanta

Wojewódzkiego Policji w Gdańsku oraz ZarząduOddziałuWojewódzkiego

SEiRPwGdańsku z/s wGdyni wraz z drobnymi upominkami odebrali obecni na

spotkaniu: Barbara Dubiela, Romana Krenz, Teresa Guzikowska, JanuszWydra

oraz Romuald Sieradzki.

KomendantMiejski Policji w Gdyni insp. Sławomir Pachura oraz Prezes

ZarząduOddziałuWojewódzkiego SEiRPwGdańsku z/s wGdyni

Jan Pietruszewski i Prezes Koła SEiRPwGdyniMałgorzata Górska

wręczając listy gratulacyjne, przekazali Jubilatom życzenia świętowania

dalszych jubileuszy oraz pogodnych lat życia w szczęściu i zdrowiu.

Uczestnicy po spędzonymwmiłej atmosferze spotkaniu, przy poczęstunku

kawą i ciastem, rozstali się oczekując na kolejne spotkania.

Tekst: Jarosław Fikus. Zdjęcia: Jarosław Fikus.
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ProgramUbezpieczenia „SEIRP 2019”
Ubezpieczenie grupowe dla Członków Stowarzyszenia
Emerytów i Rencistów Policyjnych

1. "SEiRP 2019". Jak przystąpić do ubezpieczenia
Stan na 14.03.2019

2. Medyczny Ekspert Domowy

3. Ubezpieczenie Lekowe

4. Zakres Leków (plik Excel)

5. Baza aptek realizujących ubezpieczenia lekowe (plik Excel)

Najważniejsze informacje oraz wzory dokumentów:

1. Deklaracja przystąpienia do ubezpieczenia, formularz (pdf)

2. Porozumienie PZU-SEiRP, projekt (word)

3. Regulamin członkostwaw klubie KPPwŻ dla SEiRP (word)

4. Upoważnienie (word)

Wszystkie dokumentu na stronie internetowej Stowarzyszenia.
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https://www.seirp.pl/ckfinder_pliki/files/Archiwum/3.%20Porozumienie_PZU_SEiRP.doc
https://www.seirp.pl/ckfinder_pliki/files/Archiwum/4.%20Regulamin%20KPPw%C5%BB%20dla%20SEiRP.docx
https://www.seirp.pl/ckfinder_pliki/files/Archiwum/5.%20Upowa%C5%BCnienie%20dla%20OZP_ubezpieczaj%C4%85cy%20PZU%20Pomoc.docx
https://seirp.pl/informacje-biura-zg/program-ubezpieczeniowy-seirp-2019/#warunki
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ArchiwumOlsztyńskiego Biuletynu Informacyjnego ZOWOlsztyn
znajduje się w sieci na stronieWWW: seirp.olsztyn.pl
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